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Shavuot – oddzielanie

Pozdrowienia dla 12 pokolen 
rozproszonych po swiecie. 
Shavuot oddzielania. 



Jestem podekscytowany tym, 
ze spedzimy ten czas w Slowie,
przygotowujac sie do shavuot. 

Przejdzmy od razu do Nowego 
Testamentu Mateusza 5 – 
bardzo znajoma czesc Pisma, 
ktora wszyscy powinniscie znac
– oczywiscie Mateusza 5:17. 

To, czego bede uczyl, w tym 
czasie, kiedy przygotowujemy 
sie do Shavuot – w tym czasie 
odseparowywania. Chce wam 
dac szeroki obraz I mowic o 
eschatologii. 

Oczywiscie to jest o 
wypelnieniu wszystkich 
rzeczy w przyszlosci I ja nie 



mowie, ze jestem ekspertem, I 
ze rozumiem wszystko – bo 
mowimy o eschatologii.

 I jesli ktos twierdzi, ze to 
bedzie tak, potem tak I 
nastepnie tak – to oni klamia 
ci, poniewaz Biblia uczy nas o 
przyszlych rzeczach, I faktem 
jest, ze w Nowym Testamencie 
Milenium jest wspomniane 
tylko jeden raz – w ksiedze 
Objawienia. Zatem mowiac, ze 
bedzie tak, I tak, I tak? – my nie
widzimy wszystkich rzeczy. 
YHWH mowi do nas przez 
apostola Pawla, ze widzimy 
rzeczy, jakby przez zamglone 



szklo, jakby cienie 
wszystkiego. 

Ale jedną rzecz powiem wam 
na pewno I to na pewno: 

poprzez czytanie Jego Slowa,

poprzez zanurzanie w Jego 
Slowie,

 bycie prowadzonym przez 
Ducha Swietego w naszym 
zyciu, poprzez przebywanie z 
innymi wierzacymi – bo zelazo
ostrzy sie zelazem – 

jestesmy w stanie rozpoznac 
czasy I pory, w ktorych 
zyjemy. 



Widzimy gwaltowny postep – 
jak mowi nam prorok Daniel - 
w technologii, w 
podrozowaniu, w ludziach oraz
przyplyw tego nowego swiata, 
ktory tak szybko przychodzi do
nas. Widzimy takze wielki 
podzial w narodach, pomiedzy 
nacjonalizmem I globalizmem. I
kiedy czytamy Pismo, widzimy 
automatycznie upadek 
narodow, upadek krolestw, 

I z prochow, kiedy dym opada 
– YHWH wznosi narod Jego 
ludzi – Krolestwo Kaplanow, 
ktorych poczatkowym 
punktem byl oczywiscie 



Shavuot – Ksiega Wyjscia 19 
az do 24 – ta ratyfikacja 
Ksiegi Przymierza.

 I widzimy, ze YHWH podnosi 
ludzi, ktorych zbiera I 
wywoluje z narodow – I oni 
beda rzadzic I panowac. Ale 
tradycyjna chrzescijanska 
teologia ma milenium gdzies 
tam, w supernaturalnych 
chmurach. 

To, o czym chcialbym dzis z 
wami rozmawiac to jest 

literalne tysiacletnie 
panowanie tutaj, na ziemi. 



To, o czym chcialbym dzis z 
wami mowic to 

dwa uciski. 

Poniewaz ucisk oraz wielki 
ucisk – to wszystko jest oparte
na czlowieku – a imie tego 
czlowieka bylo Yakov – Jakub –
ktory mocowal sie z aniolem 
YHWH I jego imie zostalo 
zmienione na Izrael. 

Jakub mial wielki ucisk, tak, 
wiemy, ze tak bylo. 

I kiedy byl wielki ucisk 
Jakuba? 

Pod koniec jego wieku, przy 
koncu jego epoki, przy koncu 



lat jego zycia, kiedy okrycie 
(plaszcz) zostalo 
przyniesione do niego: “Czy to
jest okrycie twego syna?” 

I to jest czas jego wielkiego 
ucisku. 

Ale przed tym, Jakub mial czas 
utrapienia. To zostalo nazwane
“utrapieniem Jakuba”- kiedy 
on spedzil jakis czas wykupujac
– ile zon? – 2 zony – albo 2 
domy Izraela, jesli to widzimy. 

Tam byla ta wspanialsza 
“wieksza” zona, ktora on 
kochal, I ta “mniejsza” zona, 
ktorej nie kochal. 



Tu mamy podzial pomiedzy 
wiekszymi I mniejszymi I to 
jest, dlaczego zaczelismy 
dzisiaj Mateuszem 5:17. 

I to bylo mniejsze utrapienie 
Jakuba. I to byl moment, kiedy 
on powraca od Labana I 
spotyka Ezawa. I Ezaw 
przyszedl z grupa mezczyzn I 
mniejsze utrapienie Jakuba – 
przed jego wielkim uciskiem – 
bylo tutaj - podzielenie jego 
domostwa I spotkanie z 
Ezawem. 

Teraz wlasnie, ja wierze, ze 
jestesmy w takim czasie, wsrod
narodow, ze bedziemy musieli 



poradzic sobie z Ezawem, 
ktorym jest Islam. Bedziemy 
musieli poradzic sobie z 
Ezawem w ziemi, z Ezawem 
posrod narodow. Poniewaz 
globalisci, te lucyferianskie 
kregi, politycy, uzywaja 
Ezawa, aby zdestabilizowac 
swiat, aby przyprowadzic nas
do punktu chaosu I 
zamieszania, bo oni wierza, ze 
z technologia, ktora maja, z 
tego chaosu wyprowadza 
Nowy Porzadek Swiata - I ze 
beda oni zyc na zawsze, 
uzywajac tej nowej technologii 
I moze nawet pojda gdzies z 



dala od tej ziemi, do innego 
wymiaru. To jest ten caly 
globalistyczny program 
oczywiscie – oni wierza w glob 
– z czym (no wiecie) wielu z nas
by sie mocno sprzeciwilo, ale 
nie musimy isc w ten temat 
wlasnie teraz.

Zatem, jesli nakreslimy wielki 
obraz, I ja nie jestem za liniami 
czasowymi czy liniowym 
mysleniem, ale zrobie to dla 
was teraz – ja wierze, ze 
bedziemy widziec utrapienie 
Jakuba – ten mniejszy ucisk. I 
ten czas utrapienia Jakuba to



czas radzenia sobie z 
Ezawem. 

Bedzie katastrofa na ziemi, 
beda zmiany ekonomiczne, 
bedzie sad nad polnocna 
czescia ziemi oraz sad nad 
poludniowa czescia ziemi. 
Ludzie beda umierac, 

ale beda tez sprawiedliwi 
pozostawieni (resztka), 
ktorzy beda wzniesieni I beda 
wzieci literalnie poprzez 
zmartwychwstanie oraz 
transfiguracje (przemienienie) 
do rzadow oraz panowania w 
tysiacletnim krolestwie tutaj, 
na ziemi – gdzie (ja wierze) my 



zagrabimy sporo z tej 
technologii, ktora Elon Musk 
oraz wielu innych rozwijaja 
teraz I my uzyjemy to dla 
Chwaly YHWH. 

I w miedzyczasie ci, ktorzy nie 
wyszli ze swiata, beda 
zniewoleni w narodach, oni 
beda uwiazani, beda pod 
wyrokiem narodow – z 
batami, z lancuchami oraz w 
niewoli I beda umierac 
smiercia naturalna. 

I jesli oni odmowia 
przychodzenia na swieta I 
celebrowanie drog YHWH – my
literalnie bedziemy odlaczac 



ich od doplywu wody, uzywajac
technologii, ktora 
zagrabilismy. 

 YHWH wyprowadzi Swoich 
ludzi I to beda rzady I 
panowanie przez Kaplanstwo 
Melchizedekowe pod 
administracja Yahushy. I nie 
jest to jakas mistyczna rzecz w 
chmurach, ale literalne tysiac 
lat tutaj na ziemi. 

To jest system wierzen, ktore 
byly rozpowszechnione we 
wczesnych, we wczesnych 
zgromadzeniach. 

Ale w drugim I trzecim 
stuleciu, nastapil wplyw 



kosciola i rzymskiego 
biskupstwa, I oni nie chceli, 
aby zniewoleni ludzie mieli 
pojecie o wolnosci oraz o 
panowaniu I rzadzeniu na tej 
ziemi. 

Oni chcieli to wziac z tej ziemi I
umiescic gdzies tam jako 
mistyczna rzecz, bo to oni 
chcieli rzadzic I panowac nad 
wierzacymi, tyranicznie. To sie 
nazywa shavuot – oddzielanie
– to nauczanie. (przepraszam, 
mam pewien klopot z tym 
mechanizmem w uchu) 
Bedziemy rozmawiac dzisiaj o 
utrapieniu Jakuba, ktore 



prowadzic nas bedzie do 
tysiacletniego milenijnego 
panowania, tutaj, na ziemi.  
Potem, szatan bedzie 
uwolniony na pewien czas – I 
co to bedzie? 

To bedzie czas terroru, jaki 
nigdy nie mial miejsca 
przedtem – pod koniec 
milenium – wielki ucisk – 
kiedy Jakub dostal ten 
plaszcz (okrycie) z krwia 
Jozefa na nim. 

I wtedy, po tym wielkim ucisku,
bedziemy wprowadzeni przed 
Wielki Tron na Sad. To 
wszystko przedstawiam, bo 



bedziemy mowic o 
zmartwychwstaniu, 
transfiguracji (przemienieniu)
I zmianie. Teraz – 

mamy wiele zmartwychwstan 
w przeszlosci w Biblii. Mamy 
wdowe w Sarepcie I jej syna – 
1 Krolewska 17:17, mamy 
syna Szunamitki w 2 
Krolewskiej 4:20. 

Sadyceusze nie wierzyli w 
zmartwychwstanie, ale 
faryzeusze wierzyli w 
zmartwychwstanie. 

Mamy mezczyzne, oczywiscie, 
ktory zostal wrzucony do 
grobu Elizeusza - 2 Krolewska



13:21 – mamy 
zmartwychwstanie tam. Mamy 
wdowe I mlodzienca z Nain w 
Lukasza 7:11, I oczywiscie 
corka Jaira byla wskrzeszona z
martwych. Wszystkie te rzeczy 
mialy miejsce w przeszlosci. I 
wtedy, w czasach Yahushy, w 
czasie Jego ukrzyzowania, 
mamy tych, co powychodzili z
grobow I swiadczyli wobec 
wszystkich. I oczywiscie po 3 
dniach i 3 nocach – I nigdy nie 
bedziesz mial 3 dni i 3 nocy od 
piatku do niedzieli – prosze, 
czy mozemy liczyc – 3 dni I 3 



noce (oczywiscie) – mamy 
zmartwychwstanie Yahushy. 

Zatem zmartwychwstanie 
jest wielka czescia naszej 
wiary, 

ale nie dla sadyceuszy, nie dla 
nich. Tam bylo rozdzielenie 
miedzy faryzeuszami I 
sadyceuszami. Wszystko to – w
przeszlosci. 

Ale w przyszlosci – czy 
widzimy zmartwychwstanie? 

Twoje zmartwychwstanie, 
moje zmartwychwstanie, 
zmartwychwstanie swietych. 
Mamy meczennikow w 



Objawieniu – Objawienie Jana
6. Widzimy zmartwychwstanie 
w naszym milenijnym tekscie – 
naszym jedynym milenijnym 
tekscie w Nowym Testamencie
– Objawienie 20 werset 4. 

Mamy transfiguracje – wierze, 
ze zobaczymy transfiguracje 
tych pozostawionych (tej 
resztki). Czy Yahusha nie 
powiedzial, ze nie wszyscy z 
was zakosztuja smierci? Czy 
to byla falszywa obietnica? Nie 
wszyscy z was zobacza smierc - 
Mateusza 16:28. A potem 
mamy Hebrajczykow 1:12 – 
bardzo wymowna fraza: “…



jako plaszcz (pomyslcie o tym 
– jako plaszcz, okrycie – twoja
skora to okrycie) jako plaszcz
je zwiniesz I przemienione 
zostana (greckie slowo tutaj 
to “allasso”) – beda zmienione, 
beda przemienione.

Zobaczymy wiele rzeczy w 
naszym studium dzisiaj 
przechodzac przez 
zmartwychwstanie I 
transformacje. 

Mamy zmartwychwstanie 
sprawiedliwych. Mamy tez 
zmartwychwstanie 
niesprawiedliwych. 



Wierze, ze zmartwychwstanie 
sprawiedliwych I 
zmartwychwstanie 
niesprawiedliwych nastapi po 
milenium, po tysiacletnim 
literalnym panowaniu tutaj, 
na ziemi na Wielki Sad 
Bialego Tronu – Dzieje 
Apostolskie 24:15. 

Zanurzmy sie zatem dalej I 
idzmy do Mateusza 5:17 (kiedy
tam sie udajecie, ja zrobie 
sobie tutaj mala poprawke – 
ktos, jakas wielka glowa 
musiala uzywac mojego 
sprzetu). Ohhh, nigdy 
przedtem nie slyszalem o tym 



wersecie😊: “Nie mniemajcie 
(ile ludzi waliliscie po glowie 
tym wersetem, szczegolnie 
kiedy zaczynasz widziec 
swieta, tore: tora, tora, tora!!! –
ok, ja ci dam tore, prosto w 
twoja glowe😊) … nie 
mniemajcie, ze przyszedlem 
zniszczyc tore albo prorokow 
(to jest oczywiscie – kocham to
– dyzurny werset grup 
mesjanistycznych, uzywany do
tluczenia owiec)… nie 
mniemajcie, ze przyszedlem 
rozwiazac prawo albo 
prorokow; nie przyszedlem 
rozwiazac, ale wypelnic. Bo 



zaprawde powiadam wam, 
dopoki niebo I ziemia nie 
przemina, ani jedna jota, ani 
jedna kreska nie przeminie z 
tory, az wszystko sie wypelni.
Ktokolwiek więc zniósłby 
jedno z tych przykazań, 
choćby najmniejszych, i 
uczyłby tak ludzi, ten będzie 
najmniejszy w królestwie 
niebieskim. A kto je wypełnia i
uczy wypełniać, ten będzie 
wielki w królestwie 
niebieskim. Bo powiadam 
wam: Jeśli wasza 
sprawiedliwość nie będzie 
większa niż uczonych w 



Piśmie i faryzeuszów, nie 
wejdziecie do królestwa 
niebieskiego.” 

A wiec mamy tutaj – ile 
zaszeregowan mamy tutaj? Ile 
zaszeregowan? Mamy 3 
zaszeregowania – mamy: 

numer 1: najmniejszych w 
krolestwie, 

numer 2: mamy wielkich w 
krolestwie, 

I numer 3: mamy tych na 
zewnatrz krolestwa. 

3 zaszeregowania. 



Co to jest krolestwo niebios? 
Po hebrajsku – malhut ha 
szamajim. 

I gdzie jest krolestwo niebios? 

Co to jest krolestwo niebios?

I gdzie jest krolestwo niebios? 

I tylko w Objawieniu mamy to, 
rozdzial 20 wersety 1 do 10. 

Czy gdzies indziej, czy 
gdziekolwiek indziej w 
naukach Nowego Testamentu 
znajdujemy o milenium? 

Nie, to wszystko, co mamy.  
Zatem dla mnie, stanac tutaj I
powiedziec: Hej, ja mam 
odpowiedz na cala 



eschatologie I przyszlosc dla 
nas, byloby obluda. 

Dlatego nie zatwierdzam 
wszystkiego, ale wierze, ze 
jestesmy w spolecznosci 
wierzacych, wierze, ze YHWH 
powoluje nas I daje nam 
wspaniale zrozumienie 
poprzez Jego Slowo. I ze 
jestesmy w procesie 
uswiecania – I tym wlasnie jest 
shavuot. 

Punktem rozpoczecia shavuot
jest rzeczywistosc Ksiegi 
Przymierza Melchizedeka. 

I jest to skierowane do tych 
ludzi, ktorzy beda obdarowani 



szczegolnym 
blogoslawienstwem. Ci, ktorzy 
maja swiadectwo Yahushy, 
znaja Jego imie oraz 
przestrzegaja Przykazan. 
Widzimy to w Ksiedze 
Objawienia. 

Objawienie 20, od wersetu 1 
do 10 – to jest jedyny tekst w 
Nowym Testamencie, gdzie 
znajdujemy milenium. 

Milenium to slowo pochodzace
z laciny – mile (znaczy tysiac) 
oraz anus (znaczy rok) – 
milenium – okres tysiaca lat, 
ok? A wiec – czy ten milenijny 
tekst (ja tylko zadaje pytanie), 



czy ten milenijny tekst 
wskazuje na dwa okresy 
ucisku? Ja juz w sumie to 
wypowiedzialem, poniewaz, w 
jakis sposob pokazalem, ze ja 
wierze, ze tak - wskazuje. 

Poniewaz Jakub mial dwa 
utrapienia. Pozwolcie mi 
przeczytac tekst – pierwszy 
ucisk: “A gdy poslowie wrocili
do Jakuba, rzekli: przyszlismy
do brata twego, do Ezawa, 
lecz on juz idzie na twoje 
spotkanie”. 

On juz idzie – przychodzi ze 
wschodu I emigruje na zachod I
przychodzi po ciebie. I jesli nie 



zwracasz uwagi na rybakow, 
to my wyslemy mysliwych – 
YHWH powiedzial przez 
proroka Jeremiasza. 

I wiecie co? Lowienie jest 
latwe. To jest ta nowina o 
wielkiej lasce – no, wiecie, 
laska…laska…

 Ale jesli ty nie chcesz sluchac 
tej prostej nowiny I zaczac 
“wychodzic z niej moj ludu”. 
Jesli nalezysz do Niego I 
jestes uparty, sztywnego 
karku, On wysle Islam, aby cie
upolowac I zgadnij co? – oni 
przyjda z hakami, I oni wloza te
haki w twoj nos, I wloza je w 



twoje usta I zatargaja cie do 
Babilonu – tajemniczego 
Babilonu. Nie ma nic nowego 
pod sloncem. 

Teraz jest czas wychodzenia, 
poniewaz jesli ty nie mozesz 
zobaczyc wplywow 
islamizacji w Ameryce…
Australia! – tam zwariowali – 
islamizacja Australii!! – nigdy 
bysmy nie pomysleli o tym, 
prawda? Australia calkowicie 
sie poddala. Jesli jestes 
Australijczykiem nacjonalista – 
wspolczuje – oni cie wywala do
Nowej Zelandii. Moj rodzinny 
kraj – o, jak sie zmienil. Zatem 



to nie jest tylko limitowane do 
USA, Kanady, Australii (co to 
bylo? Co to bylo? Czy ty dajesz 
mi sygnal gangstera? On mi tu 
daje sygnaly gangsterskie… 
jesli tylko sa one swiete…
kanadyjski sygnal 
gangsterski…cokolwiek, 
przepraszam, mamy 
Kanadyjczyka w grupie). Gdzie 
ja bylem? 

“Wtedy Jakub zlakl sie 
bardzo I zatrwozyl. Rozdzielil
wiec na dwa obozy ludzi, 
ktorzy byli z nim, owce, bydlo 
I wielblady” - na dwa obozy - 
mamy dwa domy Izraela – 



Efraim I Juda. Oni sa zlapani 
gdzies tam w narodach – 
YHWH dzieli nas na dwie 
grupy, ale to bedzie jedno 
stado, jeden dom – 12 pokolen
Izraela zebranych razem: 

Efraim – 10 pokolen I 
oczywiscie Juda i Benjamin – 2 
pokolenia. 

Mamy 2 domy Izraela. 

Zatem to jest utrapienie 
Jakuba – kiedy on spotyka 
Ezawa I dzieli domostwo. 

Rozpoznanie, ze ty jestes 
domem Izraela, to jest 
przebudzenie, ktore ma 



miejsce w zyciu swietych, 
zanim nastanie utrapienie 
Jakuba. 

10 lat temu, wielu z was 
myslalo, ze jestescie – ja nie 
wiem, co wy mysleliscie, ze 
jestescie. Co ty myslales? 
Ewangeliczny, albo 
cokolwiek…. Ale jak juz 
zaczales sie przebudzac do 
tego, ze ty jestes Izraelem, 
Efraimem - rozrzuconym po 
swiecie, Juda – rozrzuconym 
po swiecie.

Ja nie mowie o tym oszustwie 
w panstwie izraelskim – 
aszkenazyjczykach. Nie. 



Ja mowie o prawdziwych 
Semitach (zrobilismy 
nauczanie o tym) 
wychodzacymi z narodow. 

To jest przebudzenie, ktore 
sie dzieje I poprzedza 
utrapienie Jakuba. I my 
jestesmy w tym miejscu. 

I potem bedziemy 
wprowadzeni do panowania I 
rzadzenia przez tysiac lat, a 
potem bedzie wielki ucisk. 

Wielki ucisk Jakuba bylo to 
domniemane zabicie jego 
ukochanego syna. I 
przyniesiono mu plaszcz I byl 
to plaszcz o wielu kolorach. 



“Potem poslali te szate do ojca I
kazali powiedziec: znalezlismy 
to! Rozpoznaj, czy to szata 
twego syna, czy nie?”  I to byl 
wielki ucisk Jakuba. 

Zatem widzimy, ze mamy 2 
uciski Jakuba, jesli chodzi o 
Jacova, Izraela – Jakuba. 

Ale pamietajmy – pomiedzy 
tymi dwoma okresami czasu –
tak, mamy panowanie I 
rzadzenie, ale najpierw Jakub 
musial pracowac przez 7 lat za 
swoja pierwsza zone. I byla ta 
pierwsza zona mniejsza w 
krolestwie Jakuba? Tak, byla. 
A potem pracowal Jakub 



nastepne 7 lat za nastepna 
zone. I czy byla ta zona 
skarbem, szczegolnymi ludzmi 
I najwieksza w krolestwie 
Jakuba? 

A wiec mamy te rozdzielenie 
w Mateusza 5:17 – pomiedzy 
najwiekszymi I najmniejszymi 
w krolestwie. Czy one obie sa 
zonami? Ale jednej szaty nie 
sa godne meza, 

I ona jest mniejsza w 
krolestwie Jakuba – tak 
nazwijmy. 

A ta druga - ukochana – ktora 
ma swiadectwo Yahushy I 



zachowuje Przykazania – I jest 
najwieksza w krolestwie. 

Ja mieszam tu troche, ale mam
nadzieje, ze niektorzy 
podazaja, a jesli nie, to 
zapytajcie sasiada, ok? 

Milenium – milenium jest tym 
zagadkowym, okrytym 
tajemnica okresem 
poprzedzajacym Sad oraz 
wiecznosc. 

To jest okres – pomyslcie o tym
– to jest okres windykacji 
(odzyskania wlasnosci) w 
ciagu historii przez Yahushe.



Bo teraz wlasnie zyjemy w 
okresie o wyprodukowanej 
historii. 

Musicie to zrozumiec. 
Globalisci – ten nowy porzadek
swiata – oni produkuja 
historie. Oni mowia wam 
rzeczy, ktore sa sfabrykowane. 
Czy to dotyczy ziemi, na ktorej 
zyjemy, czy to dotyczy wody, 
ktora pijesz, szczepienia, ktore 
oni probuja forsowac, 
medycyne, ktora oni probuja 
forsowac, edukacje – programy
nauczania, oduczania czy 
douczania…. Oni produkuja 
historie. To nie jest prawda.  



My zyjemy w swiecie po-
sojuszniczym, gdzie zwyciezcy 
pisza historie I ktokolwiek 
kwestionuje te historie to oni 
stosuja kulture zamykania ust, 
uzywajac nazw, prawda? 
Rasista, nacjonalista, taki I taki 
– cokolwiek, aby spowodowac 
zamykanie ust tym, ktorzy 
wlasciwie w swojej gorliwosci 
chca ukazac historyczne fakty, 
raczej niz te historyczna 
produkcje. 

Zatem, kiedy idzie o ten 
milenijny okres to jest to 
windykacja (odzyskanie 
wlasnosci) w ciagu historii 



przez Yahushe – to, ze On 
umarl I zmartwychwstal w 
historii I odkupil specyficzny 
zamiar oraz ludzi. To jest to, 
czym historia jest – to, co 
Yahusha uczynil – powod tego
I dzielo Yahushy – i to jest 
Prawda – I tego nie 
znajdziemy w ksiazkach 
historycznych w swieckich 
szkolach czy collegach. Bo to 
jest prawdziwa historia. 

2 okresy ucisku – utrapienie 
Jakuba oraz wielki ucisk – z 
milenium pomiedzy nimi 



dwoma. (to jakby kanapka: 
ucisk millennium, ucisk?) 

I z tymi dwoma okresami 
ucisku mamy teraz dwie 
kategorie – sluchajcie – 
zmartwychwstania umarlych. 
Dwie kategorie 
zmartwychwstania 
umarlych!!!

 Pierwsze zmartwychwstanie 
to zmartwychwstanie 
wierzacych, ktorzy nie oddali 
chwaly bestii I nie przyjeli jej 
znaku. Paradygmat z 
Objawienia 20 wersety 4 i 5 – 
ci, ktorzy zdobyli wejscie do 
milenium. Niektorzy 



ograniczaja to wejscie do 
milenium wylacznie do 
meczennikow z Objawienia 6 –
ja sie nie zgadzam z tym 
limitowanym pogladem, 
jakkolwiek rozpoznaje, 
jakkolwiek, to powiazanie z 
Mateusza 10:39, gdzie 
Yahusha powiedzial, co? “…
ktokolwiek straci zycie swoje 
dla mnie (jako meczennik), 
znajdzie je (odzyska je, 
znajdzie je w milenium)”. 

Bo my bedziemy uzywac jakiejs
niesamowitej technologii I 
wlasciwie moze dokonac sie 
transfiguracja I Yahusha jest w 



stanie podniesc Swoich ludzi I 
przyniesc ich do chwaly. Ale ja 
nie chce ograniczyc tego tylko 
do meczennikow. 

Przeczytajmy (mowilem o tym 
sporo) przeczytajmy 
Objawienie 20 razem. 
Objawienie – sluchajcie – 
zwroccie uwage, co tekst 
mowi. Zaczniemy w rozdziale 
20, od wersetu 4: (zanim to 
znajdziecie, ja sprobuje tej 
meksykanskiej wody. Mowia, 
aby nie pic wody w Meksyku, 
ale to jest calkiem niezle). 

“4.  I ujrzałem trony - 
a na nich zasiedli  



i dano im władzę sądzenia - 
i ujrzałem dusze ściętych dla 
świadectwa Yahushy i dla 
Słowa Bożego, 
i tych, którzy pokłonu nie 
oddali Bestii ani jej obrazowi 
i nie wzięli sobie znamienia na
czoło ani na rękę. 
Ożyli oni 
i tysiąc lat królowali z 
Mesjaszem. 
5. A nie ożyli inni ze zmarłych 
(byli ciagle martwi, prawda? 
reszta zmarlych nie ozyla), aż
tysiąc lat się skończyło.”

Czy widzicie rozdzielenie w 
zmartwychwstaniu? To jest tu, 



dokladnie – ile razy czytaliscie 
to? Rozdzielenie w 
zmartwychwstaniu!!! I co 
rozdziela zmartwychwstanie?
Milenium!!! 

Roznica pomiedzy 
utrapieniem Jakuba a wielkim
uciskiem. 

Czy Yahusha panuje I rzadzi 
teraz? …. Jest we mnie …. 

Jesli twoje serce zostalo 
obrzezane, to ten stary 
czlowiek jest martwy, a ja 
jestem wzbudzony, a On 
panuje I rzadzi w moim zyciu. 
ON panuje I rzadzi. 



I kiedy mnostwo swietych 
zbierze sie razem w milenium 
– czy Yahusha bedzie 
panowal I rzadzil z nami?

 Z pewnoscia I na pewno. To 
sie nazywa “brit mila hale” – 
obrzezanie serca nowego 
wierzacego. 

Zatem, my odkryjemy (mam 
nadzieje, dzisiaj…I mam 
nadzieje, ze podazacie za mna, 
bo ja rozumiem, gdzie ja 
podazam, ale wy nie macie 
pojecia…czy wy rozumiecie, 
czy wszystko ok? 

Bo czasami wybiegam do 
przodu, a ludzie sa jak – co? 



Mam Mario, ktory mowi mi, 
aby zwolnic). 

Ok, mam nadzieje, ze 
odkryjemy dzisiejszego 
popoludnia caly nowy obraz, 
tak, caly nowy obraz, jak 
rzeczy sie rozegraja w tych 
koncowych czasach. (ciebie to 
porwalo, ja widze, prawda? Ja 
widze I kocham to, on jest jak 
male dziecko -…- to mi sie 
podoba, inspirujesz mnie). My, 
mam nadzieje, zobaczymy, jak 
rzeczy sie rozegraja w tych 
ostatnich czasach. 

Pierwsze zmartwychwstanie 
jest, co? Wybiorcze!!! 



Pierwsze zmartwychwstanie 
jest wybiorcze. To jest 
Kaplanstwo. 

To jest kobieta z Objawienia 
12, ktorej jest dane miejsce do 
ucieczki na pustyni. To sa ci 
przemienieni oraz meczennicy. 
Pierwsze zmartwychwstanie 
jest wybiorcze!!! 

Drugie zmartwychwstanie 
jest calkowicie uniwersalne. 

Kazdy bedzie wzbudzony!!! 
Nawet niewierni, kazdy. To jest
totalnie uniwersalne - wszyscy 
beda wzbudzeni. Ale, w tej 
uniwersalnej grupie sa 
sprawiedliwi oraz 



niesprawiedliwi. Ale to jest 
uniwersalne w zakresie. I to 
jest podczas Wielkiego Sadu 
Bialego Tronu. A wiec mamy 
dwa zmartwychwstania: 
pierwsze wtedy, kiedy 
wchodzimy w milenium – I 
ono jest wybiorcze, 
wybiorcze, do samego 
rdzenia… unikalni ludzi, to 
jest Kaplanstwo, to jest 
kobieta, to sa meczennicy – to 
jest zmartwychwstanie oraz 
przemienienie (transfiguracja) 
cial – ciala beda zmienione. 
One beda zmienione, I to sie 
moze stac latwo, poniewaz 



zagrabimy technologie od 
Elona Musk I od globalistow I 
uzyjemy to. Wezmiemy to 
wszystko ze Star Trektu I 
uzyjemy dla dobra, dla 
chwaly. (tak jak bylo przy 
wyjsciu z Egiptu Wyjscia 12:36 
- Izraelici zlupili Egipcjan)

Poniewaz ja nie planuje isc I 
plynac statkiem do ziemi 
obiecanej, ok? Mowie wam. 
Mozecie mnie pobic, ok? 

Ale potem mamy smierc. I 
pierwsza smierc jest faktycznie
uniwersalna, prawda? 
Wiekszosc ludzi, czy zlych, czy 
dobrych, po prostu umiera, 



prawda? Zatem pierwsza 
smierc – my zrobimy teraz 
takie zestawienie: 

zmartwychwstanie – pierwsze 
zmartwychwstanie jest jakie? 
Pierwsze zmartwychwstanie 
jest (dziekuje) wybiorcze. 

Drugie zmartwychwstanie 
jest uniwersalne. 

Teraz pomowmy o smierci. 

Pierwsza smierc jest 
faktycznie – faktycznie 
uniwersalna. Wiekszosc ludzi 
po prostu umrze, czy to nowo-
narodzony wierzacy, czy to 
babcia, dziadek – umarli. 



Pierwsza smierc jest 
uniwersalna w zakresie. 

Ale, ale…niektorzy beda zywi 
podczas “parusji” – greckie na 
przyjscie, przyjscie - drugie 
przyjscie. 

Ale, ale druga smierc jest, co? 
Jest bardzo wybiorcza. Kto 
umrze ta druga smiercia? 
Tylko niesprawiedliwi. 

Zatem, pierwsza smierc jest 
uniwersalna w swoim 
zakresie, druga smierc jest 
wybiorcza w zakresie. 

Czy ma to sens? Chce 
zbudowac jakby 



platforme….Ok. Jesli 
spojrzymy na 
zmartwychwstanie, jako co? 

Pierwsze zmartwychwstanie 
jako wybiorcze. Wybiorcze dla 
kogo. Wybiorcze – wybiorcze 
dla kogo? 

Wybiorcze dla dwoch 
swiadkow. Dwaj swiadkowie – 
wybiorczy – prawda? 
Wzbudzeni, bardzo wybiorcze. 

Kim sa ci dwaj swiadkowie? 
Mamy sposrod wywolanych 
zgromadzen, tych dwoch 
swiadkow – Smyrna I 
Filadelfia. Czy nie tak? Oni sa 



tymi dwoma swiadkami, 
prawda? 

Zgromadzenia Smyrny oraz 
zgromadzenia Filadelfii. Jakie 
jest ich swiadectwo? Jakie jest 
twoje swiadectwo, Jakie jest 
swiadectwo tych, co sa wsrod 
nas – my znamy imie Yahushy,
my znamy imie Ojca, my 
zachowujemy Jego 
Przykazania, I my mamy 
swiadomosc, jako ci dwaj 
swiadkowie, czy to Filadelfia 
czy Smyrna, kto jest synagoga
szatana. My jestesmy bardzo 
swiadomi, czym oni sa. My 
mamy te swiadomosc. I wielu 



z nas jest przesladowanych 
przez synagoge szatana. 

Podobienstwo w 
swiadectwach tych dwoch 
zgromadzen, tych dwoch 
swiadkow, jest takie, ze: 

maja swiadectwo Yahushy, 
zachowywali Jego 
Przykazania I byli swiadomi –
oba, czy to Filadelfia czy to 
Smyrna – czym jest i co 
zamierza synagoga szatana. 

Dwaj swiadkowie. 

Kobieta – czy ona jest 
swiadkiem? Uciekla na 
pustynie…I ile koron na jej 



glowie? 12 – reprezentujacych
12 pokolen Izraela. 

144.000 – to jest resztka, 
ktora idzie do milenium. 

Ale teraz – czy te 144.000 to 
bedzie 144.000, czy jest to 
mozliwe – tak jak widzimy w 
Pismie – nie wiem tego – 

widzimy “septuagint” 
(siedemdziesiat) – I ile 
rabinow przetlumaczylo 
septuaginte? Siedemdziesiat z 
dodatkiem (siedemdziesiat 
pare). 

Ile ludzi Izraela poszlo do 
Egiptu? I zalezy, czy patrzysz 



na septuaginte, czy masoretic 
tekst, ale jestesmy 
zaznajomieni z terminem, ze 
chodzi o siedemdziesiat pare. 
70, 72, 75…-

 w biblijnej terminologii ta 
fraza nazywa sie 
siedemdziesiat z dodatkiem. 

Ok? 144.000. Ile mamy lat, od 
czasu zmartwychwstania 
Yahushy? Dwa tysiace. 
Siedemdzisieciu paru 
sprawiedliwych w kazdej 
generacji. Siedemdziesieciu 
paru w kazdej generacji razy 
2000 daje nam 144.000. 



Zatem nie widzimy w Biblii, ze 
te 144.000 beda sie wywodzic 
z resztki ostatnich dni – ale 
jest to mozliwe – to mogloby 
byc te 144.000. Albo to 
mogloby byc dokladnie 
literalnie siedemdziesiat pare 
w kazdej generacji, od czasu 
zmartwychwstania Yahushy – I 
te 144.000 bedzie 
wzbudzonych, aby wejsc do 
milenium. Jakkolwiek to sie 
stanie – to jest bardzo 
interesujaca mysl do 
rozwazania. Siedemdziesiat 
pare – prawda? 



Jakkolwiek, odeszlismy troche 
na boczny tor

Ale popatrzmy na tych dwoch 
swiadkow wychodzacych z 
narodow. Czy to sa dwaj 
swiadkowie – Efraim I Juda, czy
12 pokolen – kobieta z 12-oma 
gwiazdami nad glowa, czy to sa
swiadkowie jako grupy ludzi ze
zgromadzen - to jest Smyrna I 
Filadelfia I porownujac je 
widzimy, ze maja swiadectwo 
Yahushy, zachowuja Jego 
Przykazania oraz identyfikuja 
synagoge szatana. Oni nie 
pogrywaja z Syjonistami, nie 



pogrywaja z 
Aszkenazyjczykami, z 
globalistami, czy z nowym 
porzadkiem swiatowym. 

Oni nazywaja ich po imieniu I 
przez to sa znienawidzeni 
przez nich. Oni nie poddaja 
sie ich ideologii. 

My jestesmy doslownie 
znienawidzeni, poniewaz my 
rozpoznajemy synagoge 
szatana. “O, ty raczej nie 
sluchaj Tora to the Tribes, bo 
oni nie lubia Zydow”. Nie, my 
kochamy Zydow, my po prostu 
mowimy, ze Zydzi to sa 
synowie Sema. Prawda? To 



Semici. Czy mozemy popatrzec
realnie? Wy mowicie, wy 
klamiecie, wy produkujecie 
historie, mowiac, ze 
Aszkenazyjczycy, synowie 
Gomera to Zydzi. 

Ale nie, to nie sa synowie 
Sema, a wiec to jest 
sfabrykowana historia, 
wedlug ktorej ida wszyscy. 

A kiedy my przynosimy fakty 
historyczne to jestesmy 
znienawidzeni, poniewaz 
idziemy przeciwko 
propagandowej maszynie 
synagogi szatana. 



Czytajcie Biblie, czytajcie 
Biblie.!!!

Pokaz mi, ze Aszkenaz jest 
synem Sema, a ja bede 
pokutowal. Ale dopoki to nie 
nadejdzie, to wiemy, ze YHWH
Slowo jest Prawda, a kazdy 
czlowiek jest klamca. 

Aszkenazyjczycy to nie 
Semici. To nie sa prawdziwi 
Zydzi, to jest sfabrykowane. I 
to jest powod, dlaczego my 
przynosimy Prawde o 
legalnym domu negro – 
Judejczykow w rozproszeniu, 
ktorzy budza sie do swojej 
tozsamosci. 



Zamiast czarnych baptystow 
my mamy dom Judy 
wychodzacy z narodow, 
ktorego, oczywiscie, Islam 
nienawidzi.  

Bo oni byli najwieksza grupa 
niewolnikow I islam rozsiewal
sie posrod czarnej 
spolecznosci w Ameryce w 
ostatnich 30 latach bardziej 
niz jakakolwiek inna religia. 

Wiecie, jak mnostwo 
amerykanskich czarnych 
mezczyzn bylo  
wprowadzonych w blad I 
wyciagnietych z 
baptystycznego 



chrzescijanskiego nurtu do 
islamu – to przerazajace. 

Gdyby oni naprawde 
wiedzieli, kim oni sa, to by 
zaparli sie islamowi I temu 
klamstwu I powrocili do 
legalnego statutu jako dom 
Judy. 

Ale wielu z nich budzi sie, ale 
powiedziec to, w tej kulturze 
zamykania ust, jest po prostu 
nieakceptowane politycznie. 
Szczegolnie takim 
pochodzacym z anglo-saxon 
jak ja. Jakkolwiek. Synowie 
Izaaka. Ale synowie Izaaka sa 
zainteresowani calym domem



Izraela, bez wzgledu na to, 
jakiego koloru jest twoje 
okrycie. Czy to ma znaczenie? 
Nie - to jest tylko okrycie - jesli 
tylko nalezysz do domu Izreala.
I lepiej, zebysmy byli 
wielokolorowi, prawda? I 
dlaczego anglo-saxon musi to 
mowic, to ja nie mam pojecia. 
Wszyscy powinnismy to mowic.
(dobranoc Jozefino…). 

Ok, kontynuujmy. Czy to jest 
mozliwe, ze pierwsze 
zmartwychwstanie to beda 
dwaj swiadkowie I kobieta z 
Objawienia 12? – Kaplanstwo 
Melchizedekowe plus 



meczennicy z Objawienia 6, 
ktorych widzimy w 
Objawieniu 20 werset 4. 

Mamy Smyrne – 
przesladowane zgromadzenie, 
ktore rozpoznalo synagoge 
szatana. 

Mamy Filadelfie - nastepnego 
swiadka, przesladowane 
zgromadzenie, ktore 
rozpoznalo synagoge szatana. 

Podobienstwa ich to, ze     

-nazwali synagoge szatana, 

-maja swiadectwo Yahushy, 

-znaja imie Ojca 

-I zachowuja Przykazania. 



Mamy 12 pokolen, kobiete, 
ktora ucieka na pustynie. 

Mamy dwoch swiadkow, 
ktorymi sa dwa drzewa 
oliwne, ktorymi sa dwie 
menory  .   

To jest niesamowity czas. 
Oczywiscie mamy czas, kiedy 
kobieta ucieka na pustynie, na 
jak dlugo? Trzy I pol roku, 
bazujac na 30-dniowym 
miesiacu I kalendarzu o 360 
dniach. To jest powod, 
dlaczego trzymamy sie 



kalendarza, ktorego sie 
trzymamy, w przygotowaniu 
do nadchodzacych dni. 

Jest bardzo latwo zejsc z trasy 
z powodu kalendarza, ale 
prawda jest, ze jesli 
przestrzegasz lunarno-
solarnego kalendarza, to nie 
ma tego w Biblii I bedziesz 
zawsze musial dodac 
trzynasty miesiac gdzies po 
drodze. I jest to nieprawda. 

Ksiega Jubileuszow jest 
przeciw Torze, zaprzecza 
Torze. 

Dlaczego chcesz czerpac 
doktryny z czegos, co 



zaprzecza natchnionemu 
Slowu YHWH. Nie mozemy 
tego robic, a tak wielu wpada 
w to szalenstwo. Niech bedzie 
co ma byc, ale my musimy 
kontynuowac z proroctwem na
dloni. 

30–sto dniowy miesiac razy 
co? 30–sto dniowy miesiac 
razy 12 daje 360 dni I 
oczywiscie mamy kalkulacje w 
pelnej harmonii. 

I co bylo wtedy – za dni Noego
– bedzie znowu, a w 
miedzyczasie to jest, jak 
powinnismy zyc – w 
przygotowaniu. 



To jest bardzo prosty sposob 
zycia, to jest sposob zycia, 
ktore dziecko moze 
zrozumiec. 

I problem z tymi wszystkimi 
kalendarzami tam? – dziecko 
nie zrozumie, bo sa 
sfabrykowane przez 
czlowieka, ktory chce byc 
Nikolaita, a ty zebys byl jego 
sluga. 

Taka jest prawda, I to jest 
bardzo smutne, ze ludzi 
wpadaja w to. 



A zatem, kobieta ucieknie na 
pustynie na jak dlugo? 

1260 dni – podzielic na 360 
dni – lub podzielic to na 30 i 
oto – mamy trzy I pol roku. 

Ona bedzie na pustyni, w 
przygotowaniu, bo bedzie trzy
I pol roku utrapienia Jakuba, 
zanim wejdziemy do 
milenium. 

Bedzie ciezko przez trzy I pol 
roku, bo caly ten system musi 
sie zawalic I zdekonstruowac, 
zanim bedzie mogl byc 
odbudowany przez ludzi 
YHWH, przez Ducha Swietego. 



Zobaczymy – to wszystko 
ulegnie spaleniu. A my 
bedziemy w stanie zagrabiac I
isc przez ogien. 

Ale to bedzie okres, kiedy 
bedziesz musial isc na 
pustynie – to bedzie ten 
wiekszy exodus – nazwijmy to 
tak. 

Ja nie mam wszystkich 
odpowiedzi i ja nie mowie, ze 
znam wszystkie odpowiedzi, 
niech Niebo broni.



 Ale to jest ukryte dla nas w 
Pismie, dla nas – aby to odkryc
– poniewaz Duch Swiety jest w 
nas. I widzimy znaki posrod 
narodow. 

I bedziemy panowac I rzadzic 
przez 1000 lat – 

I po 1000-cu latach szatan 
zostanie uwolniony, 

I bedzie wielki, wielki ucisk 

oraz Wielki Sad Bialego 
Tronu, kiedy to drugie 
zmartwychwstanie bedzie 
mialo miejsce. 



Spojrzmy na “malhut” – 
Krolestwo Niebios (malhut ha 
shamaim). 

Mamy 10 punktow, o ktorych 
chcialbym, abyscie pomysleli. 
Bo to jest Krolestwo Niebios, 
to o czym mowie!!! Krolestwo 
Niebios: 

Numer 1: 

YHWH musi zbudowac dom 
dla Swojego Krolestwa – 

2 Kronik 2:12 (lub 11 niektore 
Biblie) – kto jest tym domem?  
Efraim I Juda – dwaj 
swiadkowie.



Numer 2: (z 10-ciu punktow o 
Krolestwie Niebios) – 

bedzie skomponowane z mocy,
sily I chwaly – co znaczy, ze nie 
bedzie “sredniego kursu”, ani 
ustepstwa, ani kompromisow,
nic kompromitujacego – tylko 
radykalna resztka wierzacych
bedzie w Krolestwie. 

Daniel 2:37. Zatem, kiedy 
ludzie mowia ci: “o, ty jestes 
zbyt radykalny, ty bierzesz to 
zbyt doslownie” – tak, 
jestem!!! A ty literalnie 
bedziesz sie palil z narodami, 
jesli nie slyszysz: “wyjdzcie z 
niej moj ludu!!” 



Bo zyjesz w sfabrykowanej 
historii, a prawdziwa historia 
mowi, ze to sie stanie, bo 
Yahusha – ktory jest 
Wszystkim - jest w historii w 
pelnej postaci cielesnej. 

Mumer 3: 

to jest niekonczace sie 
Krolestwo. I wszystko 
(wszystko znaczy wszystko) co 
dominuje, bedzie Mu sluzyc I 
bedzie Mu poddane. Daniel 
7:27. Nie bedzie zadnych 
panujacych poza Krolestwem, 
ktorzy beda sobie rzadzic. Nie, 
oni wszyscy beda 
podporzadkowani YHWH. 



Numer 4: 

Krolestwo jest w zasiegu reki.
Jest w zasiegu reki – 
Mateusza 3:2 - co znaczy, ze 
mozesz je uchwycic, jest w 
zasiegu twojej reki. Ty mozesz 
miec wplyw na Krolestwo. To 
nie jest jakies tam: “o, 
milenijne krolestwo jest takie 
mistyczne – bedziemy zabrani 
tam w porwaniu I bedziemy 
unosic sie …”. Nie, jest w 
zasiegu reki, nie jest to jakas 
mistyczna rzecz, jakby chmura. 
Jest w zasiegu reki, mozesz 
to zdobyc, bo moc Ducha 



Swietego umozliwia ci, ze 
mozesz to osiagnac. 

Ale, jesli zaczniesz sie 
zastanawiac I patrzec wstecz,
nie jestes tego godny. 

Jesli zostales powolany I to 
powolanie jest w twoim zyciu, 
ale ty zdecydowales sie 
powrocic do cudzolostwa - 
balwochwalstwa, 
zdecydowales sie pojsc z 
powrotem do imprezowania I 
do innych rzeczy, ktore kiedys 
robiles - to nie jestes godny 
tego. To jest powazne 
powolanie. Albo mowisz: “o, 
nie, to zbyt trudne, ja musze 



wrocic do mojej rodziny…”. 
Nie!!! – przyprowadz twoja 
rodzine z toba, a jesli oni nie 
chca, to niestety. Kogo 
kochasz bardziej? “

O, wiesz, no, wiesz, mamy 
sprawy do zalatwienia w 
szabat…”. 

Nie, wyszedles do przodu, a 
teraz cofasz sie – nie byles 
godny. To jest powazne 
powolanie. To jest powazna 
odpowiedzialnosc. 

Numer 5: 



Te nauki – sluchajcie tego – te 
nauki I instrukcje, za ktorymi 
podazali Abraham, Izaak I 
Jakub, I te rafytikowane 
krwia Przymierze, pod ktorym
oni byli - dalo im wejscie do 
tego Krolestwa - Mateusz 
8:11. Zatem to nie ma nic 
wspolnego z lewicka 
hierarchia – poniewaz 
Abraham jej nie znal, ani Izaak, 
ani Jakub. 

Numer 6: 

Lewicki najwyzszy kaplan 
sprawiedliwosci - Jan 
Chrzciciel – on byl legalnym 
lewickim najwyzszym 



kaplanem. Ale on nie mogl byc 
w swiatyni, bo tam bylo 
obrzydliwstwo – Kajfasz nie 
powinien byl byc najwyzszym 
kaplanem. On byl 
zdyskwalifikowany na tylu 
plaszczyznach, ale Herodianie 
tam go umiescili. Ale to Jan 
Chrzciciel byl tym legalnym 
lewickim najwyzszym 
kaplanem I on uswiecal 
samego siebie na pustyni. 

I co Yahusha powiedzial o nim? 
I jego kaplanskim statusie w 
odniesieniu do Krolestwa? 
Lewicki kaplan najwyzszy!!! – 
pomyslcie o tym!!! 



Sprawiedliwosc Jana 
Chrzciciela jest tylko … (to 
jest oszalamiajace) - on moze 
tylko osiagnac pozycje 
ponizej tych, ktorzy sa 
najmniejsi w tym Krolestwie. 

To jest wielkie!!! Powtorze to 
dla was. Lewicki najwyzszy 
kaplan sprawiedliwosci - Jan 
Chrzciciel – mogl tylko 
otrzymac pozycje ponizej tych
najmniejszych w tym 
Krolestwie. 

A zatem kaplanska kwalifikacja
wieksza od lewickiej to jest 
miara wiekszej wagi. To jest 



kaplanska kwalifikacja, ktora 
rodzi wieksza wage I miare. 

Bo nawet ktos tak 
sprawiedliwy, jak Jan Chrzciciel
– ktory nie byl w Kaplanstwie 
Melchizedekowym – jest 
mniejszy I ponizej 
najmniejszych. Poniewaz 
najmniejszy z tych od 
Melchizedeka jest wiekszy niz
najwiekszy z Lewitow!!! I 
najwiekszym z lewickiego 
kaplanstwa jest Najwyzszy 
Kaplan Lewicki. Ale on byl 
nawet mniejszy niz najmniejszy
od Melchizedeka. 



To jest duzo do zrozumienia, 
ale tu wszystko rozchodzi sie 
o Yahushe I przeniesienie 
Kaplanstwa na Niego, co daje 
ci status pod Nim w 
Krolestwie Niebieskim.  A wiec
kiedy ludzie mowia: “no, wiesz,
ta Tora to the Tribes, oni chyba
poszli za duzo w tego 
Melchizedeka, no wiesz, ja 
mysle, ze oni musza troche 
zluzowac…, bo to za duzo…” 
Tak, to jest dosc duzo, 
prawda? To jest wszystko!!! 
Czytajcie Biblie!!! 

Bo ostatnim razem jak 
sprawdzilem, to ja nie jestes 



tak dobry, jak Jan Chrzciciel, 
ale w jakis sposob – przez to, 
co uczynil Yahusha – I 
kaplanstwo, w ktorym jestem 
dzieki Niemu – cala chwala 
dla Niego!!! – kwalifikuje mnie
- nawet jesli jestem nieudolny 
I potykam sie I upadam – aby 
byc wiekszym od Jana 
Chrzciciela!!! 

Dzieki Yahushy. Dzieki temu, 
co On uczynil I nabyl. 

A wiec dlaczego nie chcialbys 
chodzic w tym? I raczej wolisz
grzeznac wokol nauk 
synagogi szatana, miotajac 
sie wkolo, udajac, zes 



sprawiedliwy I ze wszystko 
rozumiesz, zamiast wejsc pod
ochrone Yahushy I otrzymac 
wyzszy status? To jest tak 
wazne….

Numer 7: 

(rozmawiamy o Krolestwie 
Niebios) – ono przychodzi z 
przemoca, ono wdziera sie na 
sile I “doznaje gwaltu I 
gwaltownicy je porywaja”– 
Mateusza 11:12.

 Ono przychodzi nagle, ono 
przychodzi tajemniczo, z sila I
skutecznie. I kiedy wszyscy inni



wstaja rano, ida do pracy, 
sprawdzaja waluty I gieldy, I 
oczekuja, ze wszystko bedzie 
tak samo dzis, jak bylo wczoraj 
– wtedy przyjdzie. Kiedy kazdy 
zadowolony w wygodym lozku,
myslac: “o, nie moge sie 
doczekac emerytury, moje 
lokaty ida dobrze, w koncu 
mam dobry balans na koncie 
bankowym….” – wtedy 
przyjdzie. I wszystko, co 
masz, przepadnie. 

Wiec lepiej zacznij szukac 
krolestwa teraz, niz czekac, 
az spadnie na ciebie 



niespodziewanie, kiedy ty 
budujesz swoje krolestwo. 

Budowanie domow, tego, 
tamtego…. stek glupstw, 
naprawde…. Im dluzej zyjesz, 
tym bardziej to wydaje sie 
plytkie, po prostu 
egzystencja…

Podczas, kiedy mozesz co? 
Szukac krolestwa. 

Ten gwal oznacza sile, 
energie I powage pragnienia I 
pochlonienia, zarliwosci I 
gorliwosci – to jest wymagane 
od nas. 



Zarliwosc I gorliwosc jest 
wymagana od nas – tych, 
ktorzy pragna miec niebo, jako 
nasza wiare codzienna. My 
wejdziemy do Krolestwa 
Niebios, ale my musimy 
walczyc, aby tam wejsc, 
musimy walczyc, aby tam 
wejsc. To Krolestwo przezyje 
swieta gwaltownosc. 

Nie ma ulgowej drogi. Nie 
zabieramy wiezniow. 

Numer 8: 

Krolestwo dotyczy tajemnic – 
dotyczy Kaplanstwa. 



Jest ukryte w formie I w 
pomiarze, ale bedzie roslo, I 
roslo, I roslo. Mateusza 11, 
Mateusza 13. 

Ono rozumie tajemnice 
Melchizedeka. Ono jest jak 
miarka, ktora jest ukryta, ale 
rosnie, I rosnie, I rosnie…az 
zakwasi cala twoja wiare, czy
nie jest tak? I jestes jak: “To 
jest wszedzie!!” 

Tak, Melchizedek jest 
wszedzie. Poniewaz to rosnie, 
I rosnie, I rosnie...To jest 
Krolestwo Niebios – ty musisz
byc przeksztalcony!!! - 
Mateusza 18:3. I to Krolestwo



Niebios ma klucze, co oznacza 
co? Mateusza 16:19. Znaczy 
to, ze ma zamki do 
zamykania, co znaczy, ze tam 
beda jacys cuchnacy ludzie na
zewnatrz, ktorzy nie beda 
mieli wstepu do niego. O, to 
jest takie niepopularne, 
prawda? 

“…Bog tak ukochal swiat…” – 
…On szukal skarbu w polu, aby
go wykupic. Czasem musisz 
wykupic swiat, nie dlatego, ze 
kochasz swiat tak bardzo, ze 
chcesz ten swiat, bo kochasz 
ten swiat, ktorym jest pole – I 
przywozisz traktor na nie I 



czyscisz je ze wszystkich cierni, 
ostow I kolcow, I calego kakolu
–I co? - wyrywasz je I wrzucasz 
na kupe I palisz je. I to, co 
teraz zobaczysz to zboze – 
ktore zostalo, kolyszace sie z 
wiatrem, I ktore jest ciezkie 
od ziaren, 

I ktore pochyla sie w dol 
pokornie przed panem I 
wskazuje na skarb, ktorym 
jest Izrael – ten skarb 
zakopany w polu.

 Jana 3:16. Dlaczego Yahusha 
ukochal swiat tak bardzo? Bo 
szukal pola? 



Nie, bo On wiedzial, ze skarb 
jest ukryty w swiecie 

I On przyniesie sierp na zbiory, 
aby oczyscic I znalezc skarb. 

Przepraszam, kompletnie 
zszedlem z tematu. Ale 
pomyslcie o tym. Przypowiesc 
– czym jest swiat? 

Swiat to pole. I na tym polu 
jest zakopany skarb. I skarbem
jest Izrael, zakopany w polu. 

Ale, Yahusha, aby dotrzec do 
tego skarbu, bedzie musial 
usunac kakol I spalic go. I o 



tym mowimy, to utrapienie 
Jakuba. 

Palenie kakolu, czyli islam 
oraz ci, ktorzy podazaja za 
nowym porzadkiem swiata – 
do spalenia, aby On mogl 
znalezc Jego skarb I 
wprowadzic go do milenium. 

Tym skarbem jest Izrael.

 Zyjemy w tym czasie, zyjemy w
tych dniach. 

Numer 9: 

Krolestwo ma klucze, co 
znaczy, ze ma zamki, co 
znaczy, ze mamy “na 



zewnatrz” I mamy 
“wewnatrz”. 

I w koncu

Numer 10: 

Krolestwo Niebios – bogaci 
musza byc bardziej pracowici I 
ostrozni, aby nie stracili tego I 
aby zrozumieli. 

Bogaci musza byc bardziej 
pracowici oraz ostrozni, aby 
nie utracili I nie pozwolili 
temu odejsc.

Krolestwo Niebios bedzie na 
ziemi. O co sie zawsze 
modlimy: “...jak I w niebie tak 
I na ziemi” – tak? - “na ziemi, 



tak jak jest I w niebie”. Na 
ziemi!!! Ono przyjdzie na 
ziemie!!! – tak, jak jest w 
niebie. 

To jest milenium. I bedzie 
administrowane gdzie? W 
Waszyngtonie😊 – nie!!! To 
jest, gdzie lucyfer administruje 
jego krolestwo. Prawda? I 
dlatego widzimy to wszystko. 

Krolestwo Yahushy bedzie 
administrowane z Gory 
Oliwnej Hebrajczykow 13:10 

–skad ci, ktorzy sa czescia 
systemu lucyfera, cala ta 



synagoga szatana – oni 
beda na gorze swiatynnej 
(ktora nie jest gora 
swiatynna, tylko forteca 
Anatonio), skladajac ofiary 
dla bogow-demonow 

 I oni nie beda godni, aby jesc
z oltarza, ktory jest na 
zewnatrz bram – 
administrowany przez 
Yahushe. 

Oczywiscie Krolestwo Niebios
bedzie na ziemi I to jest 
milenium I bedzie ono 
administrowane z Gory 
Oliwnej, przez Ducha 



Swietego oraz Kaplanstwo 
Melchizedekowe – 
Hebrajczykow 13:10. 

Ja mowie o postmilenijnym 
powrocie Mejsasza, ze 
Mesjasz Yahusha powroci po 
milenium. 

On juz panuje z nami. 
Zrozumcie to. (Ja spauzuje, po 
moja meksykanska wode). 

Pomyslcie o tym, bo to bedzie 
wielkie. Czasami potrzeba 
czegos wielkiego, aby rozwiac 
te bledne zalozenia, z ktorymi 
roslismy w wierze. 



Zrozumcie, ze doktryna 
przedmilenijnego powrotu 
Yahushy – caly ten koncept – 
pochodzi od synagogi 
szatana. 

Pochodzi to od blednego 
czytania Ksiegi Ezechiela 

I rozumienia, ze bedzie 
ksiaze, ktory panuje I rzadzi 
zamiast Yahushy – to jest 
potepienie naszej wiary. 

Jak oni sobie z tym radza? 
Mowia, no wiesz, Yahusha jest 
ksieciem. Nie, nie jest, On jest 
Krolem!!! 



I to jest problematyczne – 
zdegradowac Yahushe I 
uczynic Go ksieciem, ktorego 
widzimy w Ezechielu. 

To jest ich droga, ale to nie ma 
sensu. I to jest problem z 
powodu zlego czytania Ksiegi 
Ezechiela. 

Oczywiscie to czyni synagoga 
szatana I jesli chcesz znalezc 
wiecej, to mamy nauczanie – 
“Ezechiel I objawienie 13-u 
zwojow”, ktore pokazuje to 
wyraznie. 

Zatem bedzie literalne 1000 
lat, panowania I rzadzenia na
ziemi Melchizedekowego 



Kaplanstwa, z Gory Oliwnej – 
Hebrajczykow 13:10 – gdzie ci,
co sa na zewnatrz krolestwa, 

nie przyjda na swieta, tak?  

Oni nie zloza holdu YHWH, 
oni nie beda mieli deszczu I 
beda nekani plagami. 

Bo wiecie co? Tam beda 
wstretne plagi wokol. Ludzie 
rozsiewaja odre w samolotach 
z powodu wszystkich tych 
szczepien, prawda? Rozsiewaja
wirusy. Beda wstretne plagi. I 
zgadnijcie co? Ci, w 
krolestwie? – strzepna to z 
siebie. 



Ale ci na zewnatrz krolestwa?
– bez deszczu, nekani plagami
– Zachariasza 14:18. 

My bedziemy w posiadaniu 
super powaznej technologii. 
Kaplani Melchizedeka – my 
bedziemy kontrolowac 
pogode. My zabierzemy to z 
ich rak – bo teraz oni probuja 
to uzyc przeciw nam. 

My zagrabimy, tak, jak 
uczyniono to w dniach 
wychodzac z Egiptu. Oni 
doslownie beda nam dawac 
wszystko, aby sie nas pozbyc: 

“Idzcie stad, wynoscie sie, z 
waszymi szalonymi 



doktrynami, idzcie stad 
niezaszczepieni ludzie, boimy 
sie was…”. 

Dlaczego wy sie nas boicie? 
Jestescie przeciez 
zaszczepieni, to wy macie 
ponoc wszelka odpornosc, to o
co chodzi?” … “Aaa, ja jestem 
zaszczepiony, a ty nie!!!” “…O 
co chodzi, to ty powinienes byc
odporny, chroniony tak? To ja 
powinienem sie bac, ale sie nie 
boje, to o co chodzi?”. To nie 
ma sensu.  

Zbierz 100 osob, ktore sa 
zaszczepione I 100 osob, ktore 



nie sa – I zobaczysz, kto jest 
chory ciagle. Jak czesto 
chodzisz do lekarza? Pokaz mi 
swoja szafke z lekami I leki, 
ktore zazywasz? Dowody sa 
oczywiste, przed oczami. To 
jest absolutne szalenstwo dla 
mnie, po prostu wow! 
Jakkolwiek, niech bedzie jak 
ma byc. My bedziemy miec 
niesamowita wysoka 
technologie I bedziemy w 
stanie kontrolowac pogode I 
zagrabimy Elonowi Musk I 
krolestwu Rockefelera I 
rozprowadzimy niektore 



bogactwa iluminatow – to 
jest o czym mowie. 

Mowie o Krolestwie Niebios 
tutaj, ja nie mowie o 
wiecznosci…Mowimy o 
krolestwie na ziemi. 

Wiecznosc jest po tym. 

Zatem odliczanie omera (do 
shavuot) przygotowuje nas, 
aby przejsc dalej, do 
zbawienia pierwszych 
owocow wiary - do 
Zbawionych w Krolestwie 
Niebios. 



Poniewaz pierwsze owoce 
dotycza jeczmienia, co jest 
jedzeniem zwierzat, a teraz 

podczas shavuot, powinnismy
dojrzewac w wierze I 
wchodzic w pszenice – ludzki 
pokarm. 

Musimy przechodzic od tej 
cielesnej natury do czlowieka 
duchowego. 

Czasy beda trudne, to nie 
ulega watpliwosci. Czasy beda 
naprawde bardzo trudne 
wkrotce. I wielu - smutno mi to
mowic - ale wielu z naszych 
braci I siostr w kosciele, ktorzy 
sa zbawieni, ale nie maja wiary 



polaczonej z uczynkami – oni 
tego nie osiagna. 

Oni beda zwiedzeni przez 
system bestii. Oni popadli w 
cien Mesjasza, zamiast w 
rzeczywistosc Yahushy. Oni 
popadli w cien Mesjasza, 
zamiast w rzeczywistosc 
Yahushy. 

A cien nie pasuje do 
Najwyzszego Kaplana 
Melchizedekowego. Wolanie 
Najwyzszego Kaplana to 
wolanie, za ktorym oni nie 
pojda. Bo oni sa slabi I nedzni 
w wierze. 



Oni maja wiare, ale jest ona 
bardzo mala I nie jest poparta 
uczynkami.  

W krolestwie chodzi o wiare 
w pogoni za uczynkami. Ci, 
ktorzy maja swiadectwo 
Yahushy I wypelniaja Jego 
Przykazania. 

My wiemy, ze wielu wiernych 
meczennikow, beda cudownie 
obecni z nami w krolestwie – 
Objawienie 6 i Objawienie 20. 
Mamy reszte – Oblubienice – 
to Melchizedekowe 
Kaplanstwo, ktore trzyma sie 
Jego imienia, zachowuje Jego 



swiadectwo I zachowuje Jego 
Przykazania. 

I oni beda przetransportowani,
przetransportowani, aby 
mieszkac w milenium tu, na 
ziemi, panowac I rzadzic z 
Jeruzalem – Gory Oliwnej. 

Czy zdajecie sobie sprawe, ze 
niektorzy z was nie umra??? 

To jest niesamowite. 

Resztka prawdziwych 
wierzacych – silni I 
zjednoczeni, bedacy 
podobnymi do Yahushy, 
uczynieni wedle Jego 



zamiaru, rzadzacy narodami 
kijem zelaznym – aby sadzic 
swiat wedle naszych doktryn I 
zycia teraz – Objawienie 12:4. 

Poniewaz jako Kaplanstwo – 
ty I ja jestesmy koscia. 
Pomyslcie o tym. To jest to – 
kosc – Ewa – “chavah”. 

Macie wiekszosc ciala, ktore 
ma mala wiare I nie ma 
uczynkow. Ale kaplanstwo 
jest koscia, ktora jest wzieta 
z ciala I przemieniona w 
resztke – Oblubienice. 

Podazacie za mna?



I wielu z was moze mowi: “...no 
wiesz, mam przyjaciol 
chrzescijan, kocham ich…” Tak.
Ale wiekszosc to jest cialo, 
ktore spi. Spi. Mala wiara, brak 
uczynkow. Spia. Ale kosc jest 
wyjeta z ciala I przemieniona 
w resztke Oblubienice. To jest 
to, co kwalifikuje cie jako 
Oblubienice. Widzicie? Macie 
ten obraz? 

Resztka – ta kosc – to jest ten
nowy czlowiek, o ktorych 
Piotr mowi – wchodzacy do 
kaplanstwa. Kaplanstwo – to 
ci, co sa nawroceni, podazaja 
za Yahusha, zachowuja Jego 



Przykazania, zawarte w 
Przymierzu (Ksiega 
Przymierza), co kwalifikuje 
cie, aby byc w Kaplanstwie 
Melchizedekowym I 
krolestwie. 

To jest sprzeczne ze soba, aby 
byc bezprawnym I byc 
kaplanem, prawda? 

Nie mozesz byc kaplanem I 
uprawiac bezprawie. 

Ale takze 

nie mozesz byc Kaplanem 
Melchizedeka I uganiac sie za 
synagoga szatana I lewicka 
hierarchia. 



To takze cie dyskwalifikuje. 

Zatem kosciol glosi ewangelie 
“jedynie laska, jedynie laska, 
jedynie laska” zbyt dlugo (I 
przykro mi to mowic) – zaplaci
za to bardzo duza cene. 
Bardzo duza cene za to. Nie 
koniecznie cene wiecznosci – 
ale cene, ktora (mysle) jest 
ciagle bardzo wysoka. 

Co jest ta cena? 

Siedzenie na zewnatrz 
Krolestwa Niebios, tu - na 
ziemi, w grobie, na zewnatrz, 
przez 1000 lat…, albo - 



jeszcze gorzej (mozliwe) – 
lepiej? gorzej? 

Najmniejszym w narodach – 
bedac bitym I zakutym w 
kajdanach przez Tajemniczy 
Babilon, ktory odmowi 
przyjscia na swieta YHWH. 

Yahusha mowi o tym, On mowi 
o tym. Zobaczcie, co mowi 
Efezjan 2:8: “Łaską bowiem 
jesteście zbawieni przez 
wiarę. A to pochodzi nie od 
was, lecz jest darem Boga, nie
z uczynków, aby się nikt nie 
chlubił.”



 Zatem, jesli oni mieli wiare, 
aby uwierzyc w Yahushe, ale 
potem zostali stlamszeni 
przez swiatowa religie 
kompromisow, oni pozostana 
w prochu na czas milenium. 

Poniewaz nie wejdziesz do 
milenium przez wiare jedynie. 
Potrzebna wiara, ktora 
produkuje uczynki. To 
kwalifikuje cie do kaplanstwa. 
Jesli oni mieli wiare, aby 
zaakceptowac Yahushe, a 
potem byli stlamszeni przez 
tore – tore uczynkow Ksiegi 
Prawa – tylu w ruchach 
mesjnistycznych popadlo w to 



– oni beda w prochu przez 
milenium. Albo w narodach, w 
lancuchach, w martwych 
uczynkach. 

Tytusa 3:5: “nie ze względu na
sprawiedliwe uczynki, jakie 
spełniliśmy, lecz z 
miłosierdzia swego zbawił 
nas przez obmycie 
odradzające i odnawiające w 
Duchu Świętym, którego 
wylał na nas obficie przez 
Jezusa Chrystusa, Zbawiciela 
naszego, abyśmy, 
usprawiedliwieni Jego łaską, 
stali się w nadziei 
dziedzicami życia wiecznego.”



Zatem, wyzwolenie od piekla 
(grobu) I smierci w narodach, 
do Krolestwa Niebios, 
przychodzi przez naleznosc do 
Kaplanstwa 
Melchizedekowego Yahushy 
oraz zachowywanie Przykazan 
Ksiegi Przymierza I to 
powolanie I wytrzymalosc w 
wierze. Poniewaz wiara jedynie
nie jest nigdy I nigdzie 
wspomniana odnosnie bycia 
zbawionym do krolestwa. 

Zbawienie do wiecznosci? – 
tak – wiara jedynie. 



Ale zbawienie do krolestwa – 
do milenium – to zawsze 
wiara I uczynki. 

Nigdzie nie znajdziesz, ze wiara
jedynie zapewni ci wejscie do 
krolestwa, tu – na ziemi. 

I to jest dlaczego my widzimy 
wiare I uczynki razem. Czy to 
ma sens? 

Zywe uczynki, tak. 

Jest roznica pomiedzy 

byciem zbawionym do 
wiecznosci (co nie oznacza, ze 
nie pojdziesz najpierw do 
grobu) 



a byciem zbawionym od 
utrapien, ktore nadchodza 

I bycie przyniesionym jako 
Jego Kaplanska Resztka do 
literalnego, literalnego tysiac - 
letniego rzadzenia tu, na ziemi.

I jesli mieszasz I mylisz 
zbawienie do nieba ze 
zbawieniem do krolestwa – 
wtedy nigdy nie zrozumiesz 
Krolestwa Niebios – co jest 
problemem w glownym nurcie 
chrzescijanstwa. 



Oni przekrecili wszystko do tej 
mistycznej rzeczy tam gdzies I 
jest tylko łaska I tylko łaska. 

Ta “tylko łaska” ewangelia 
bedzie cie kosztowac ciezka 
cene – przesiedzisz doslownie 
milenium w grobie albo 
zniewolony w narodach, pod 
batami I w lancuchach, bity 
przez babilonskich panow – 
nowy porzadek swiata 
globalistow – iluminatow, 
ktorzy odmowia, aby przyjsc na
swieta 

I oni otrzymaja plagi I odcieta 
wode. Poniewaz sa dwa 
rodzaje sprawiedliwosci. 



Filipian 3:9: “i znalezc się w 
Nim - nie mając mojej 
sprawiedliwości, pochodzącej
z Prawa, lecz Bożą 
sprawiedliwość, otrzymaną 
przez wiarę w Chrystusa, 
sprawiedliwość pochodzącą od
Boga, opartą na wierze.” 

Zatem nie kazda 
sprawiedliwosc pochodzi od 
YHWH. 

Sa 3 teologiczne problemy, a 
potem bedziemy zamykac. 



Numer 1: problem, ktory 
wystepuje w glownym nurcie 
religii, jest taki, ze oni 
naladowali ewangelie z 
przodu: “zbawienie jest za 
darmo, zbawienie jest za 
darmo” – naladowanie 
poczatku.

Numer 2: inny problem to 
ladowanie ewangelii z tylu: 
“eh, jesli oni by byli naprawde
zbawieni, nie uczyniliby 
tego…nie zrobiliby tego” – to 
jest ladowanie ewangelii z tylu.

I trzeci problem, ktory mamy 
to: dobre rzeczy beda tylko 
wtedy, kiedy umre.” Nie, 



nieprawda. Krolestwo Niebios 
bedzie tu, na ziemi. “Jak I w 
niebie tak I na ziemi”. 

Zatem, to sa te trzy 
teologiczne problemy.

 2 Koryntian 5:8: “Jesteśmy 
więc pełni ufności i wolelibyśmy
raczej wyjść z ciała i zamieszkać
u YHWH. Dlatego też 
dokładamy starań, żeby, 
niezależnie od tego, czy w ciele,
czy poza ciałem, jemu się 
podobać. Albowiem my wszyscy
musimy stanąć przed sądem 
Chrystusowym, aby każdy 
odebrał zapłatę za uczynki 



swoje, dokonane w ciele, dobre 
czy złe.” 

Zatem obietnica jest dana 
tym, ktorzy maja wiare I 
uczynki, podobaja sie, ktorzy 
czynia wedle Ksiegi 
Przymierza jako Kaplani 
Melchizedekowi. 

To nie jest tylko puste 
oswiadczenie wierzacych bez 
uczynkow, co nie?  Nie. 

My musimy miec perspektywe
krolestwa, nadzieje nagrody 
oraz bojazn przed kara. 



I tu jest problem z glownym 
nurtem religijnym. Oni maja 
nadzieje nagrody, ale nie 
maja bojazni przed kara, 
prawda? “Jestem zbawiony, 
kara nie dla mnie”. 

U nich wszystko dotyczy 
nadziei nagrody, a nadzieja 
nagrody nie jest tutaj, na ziemi 
(wedlug nich) – jest mistyczna 
– jest tam gdzies. Nie!!! Oni 
beda w kapielowkach speedo 
na plazy na Hawajach I nagle 
zostana porwani. Nie!!! Nie!!! 
To nieprawda!!! To jest 
sfabrykowane. (to byl ciekawy 
obrazek, co nie? – mialem na 



mysli krotkie spodenki – to nie 
1982, przynajmniej w Anglii).

Wielką rzeczą jest to: 
“zbawiony! A ty? Czy ty jestes 
zbawiony? Zbawiony, 
zbawiony, zbawiony, ty - 
zbawiony? Zbawiony…Ale to 
nie zawsze oznacza 
wiecznosc. 

To slowo ma wiele roznych 
uzyc. Popatrzmy na kilka z 
nich, na zakonczenie. 

Po hebrajsku mamy “yasha” – 
zbawic, Zbawiciel, dostarczyc.

Mamy “bilada” – obok, bez, 
oszczedzic, nie we mnie. 



Mamy “zula” – co znaczy 
obok, oszczedzony, tylko, ja 
jedynie. 

Mamy “biltay”- tylko, z 
wyjatkiem, zachowany, nic, 
mniejszy, nie tyle. 

Mamy “hayah” – zyc, zywy, 
zachowany, zbawiony, 
ozywiac, wskrzeszac, pewny, 
odnalezc. 

Mamy “malat” – co znaczy 
uciec, dostarczyc, zbawic od, 
samemu, odejsc, wytrwac, 
predko. 



Czy to wszystko dotyczy 
wiecznosci? 

Mamy “shama” – trzymac, 
zachowac, obserwowac, 
wytrwac, byc ostroznym, 
zaznaczyc, I by byc strozem, 
straznikiem. 

Nie zawsze jest mowa o 
wiecznosci. 

Nawet po grecku – mamy to 
slowo “sozo” – zbawiony!!! 
Ale tez znaczy uczynic calosc,
uzdrowic osobe, byc caloscia. 



Mamy “aima” – co znaczy 
zachowac, z wyjatkiem, jesli 
nie, nieprawda. 

Mamy “deo sozo” – uciec od 
czegos, zachowac, uczynic 
perefkcyjna calosc, przyniesc 
do bezpieczenstwa, uleczyc. 

I w greckim mamy “fialoso” – 
obserwowac, byc ostroznym, 
zachowac siebie czystym od 
swiata. 

Mamy “plan” – niemniej 
jednak, mimo wszystko, 
zachowany, z wyjatkiem. 



I mamy “souteria” – 
zbawienie, jeden, byc 
zbawionym, dostarczony, 
zdrowie, zbawiac, byc 
zbawionym. 

To byly zwroty hebrajskich I 
greckich slow. I one nie byly 
wszystkie limitowane tylko do 
wiecznosci, prawda? 

Ale kiedykolwiek mowimy o 
glownej religii: “Jestes 
zbawiony? Zbawiony?” – jest 
zawsze o wiecznosci, bez 
jakichkolwiek uczynkow do 
tego. Brak bojazni kary, ale 
patrzenie zawsze w strone 



nagrody. “O, daj mi skarb, daj 
mi nagrode”. 

Oni nie maja zadnej bojazni 
kary. To jest cien 
rzeczywistosci Yahushy. 
“Wielu przyjdzie w moim 
imieniu...Panie, Panie, my ….” 
– widzicie, to jest problem – to 
jest falszywy Jezus. 

To jest cien rzeczywistego 
Melchizedeka Kaplana 
Najwyzszego Yahushy 
Mesjasza. 

2 Koryntian 1:6: “Ale gdy 
znosimy udręki - to dla pociechy
i zbawienia waszego, a gdy 
pocieszani jesteśmy - to dla 



waszej pociechy, sprawiającej, 
że z wytrwałością znosicie te 
same cierpienia, których i my 
doznajemy.” 

To mowi o czym? To mowi o 
sile grzechu. To nie mowi o 
wiecznosci, co nie? 

Spojrzmy na inny werset – 
Filipian 1:19: “Wiem bowiem, 
że to mi wyjdzie na zbawienie, 
dzięki waszej modlitwie i 
pomocy, udzielanej przez Ducha
Yahushy Mesjasza.” 



I znowu, to mowi o zbawieniu 
od sily grzechu, to nie mowi o 
wiecznosci. 

A tu finalowo – Filipian 2:12: 
“Przeto, umiłowani moi, jak 
zawsze, nie tylko w mojej 
obecności, ale jeszcze bardziej 
teraz pod moją nieobecność 
byliście posłuszni; z bojaźnią i 
ze drżeniem zbawienie swoje 
sprawujcie.” 

To jest o zbawieniu od sily 
grzechu – sprawujcie swoje 
zbawienie z bojaznia I 
drzeniem. To nie mowi o 
wiecznosci. 



Zatem, wiara - w 
podsumowaniu – o tym bedzie 
w nastepnej czesci. 

W podsumowaniu: 

wiara, ktora produkuje 
uczynki Przymierza, zbawia 
cie od kary wylaczenia z 
milenijnego krolestwa. 

I to jest to, o czym Jakub mowi 
do nas w liscie Jakuba – 
rozdzialy 1 i 2. Wiara I 
uczynki – wiara, ktora 
produkuje uczynki – zywe 
uczynki – zachowuje cie od 



kary wykluczenia z 
milenijnego krolestwa. 

Wiara zachowuje cie od kary 
bycia wrzuconym do jeziora 
ognistego. To jest wiara 
jedynie. Ale bedziesz 
wykluczony I bedziesz na 
zewnatrz krolestwa – tego, tu 
na ziemi – w grobie lub w 
narodach – bity batami I w 
lancuchach. 

Wierzacy, ktorzy nie sa godni 
uczynkow, ktorzy maja tylko 
wiare, w najlepszym 
wypadku, moga spedzic 
milenium w narodach, na 
zewnatrz krolestwa albo 



gorzej – jako umarli, w 
hadesie. 

To jest bardzo otrzezwiajaca 
mysl. I to nie jest nauczane, 
choc Pismo naucza tego 
bardzo wyraznie. 

W nastepnej czesci 
rozbudujemy ten temat, kiedy 
popatrzymy na Tron Sadu 
Mesjasza. I w tym wszystkim 
chce powiedziec, ze shavuot 
jest swietem celebracji – 
shavuot jest punktem 
rozpoczynajacym Przymierze 
Melchizedeka – gdzie wiara I 
uczynki przychodza razem 
jako kaplanskie obowiazki I 



powolanie od 
Namaszczonego 
Melchizedeka - Najwyzszego 
Kaplana Yahushy. 

I On przygotowuje nas do 
wejscia w milenium. I ci ludzie 
to ty I ja dzisiaj, zyjacy 
posrodku tego chorego I 
pokreconego swiata. To 
niesamowity, niesamowity 
czas, w ktorym zyjemy, 
naprawde. I tak jak oni kiedys 
ograbili Egipcjan, tak my 
ograbimy Elona Musk. I mam 
nadzieje Jeffa Besoz. Ale ja nie
wierze, ze tam jest ta planeta 



Mars, gdzie my niby 
bedziemy…. 

Pytania, komentarze:

-Czy Yahusha zachowywal 
swieta w tym samym czasie, 
co Zydzi? 

Mamy swieta zydowskie, 
wspomniane kilka razy w 
Nowym Testamencie. To, co 
tam bylo wtedy, to dwa rozne 
kalendarze, w tym samym 
czasie. 

Mamy swieta zydowskie – tych,
ktorzy byli w 



Judei – ktorzy zachowywali 
dzien od wieczora do 
wieczora. 

I mamy tez swieta 
Galilejczykow, ktorzy 
zachowywali dzien od switu 
do switu – co jest oczywiscie 
tym, co my zachowujemy. 

Zatem tam byly rozne 
kalendarze 

I to jest dlaczego mamy 
“rozbieznosc”, jesli chodzi o 
dzien Paschy Yahushy - …czy 
pascha byla ostatnia 
wieczerza, czy pascha nie 
byla ostatnia wieczerza…. 
Poniewaz ludzie nie rozumieja 



rozbieznosci pomiedzy tymi 
dwoma kalendarzami. 

Tam byly swieta zydowskie – 
co jest oczywiscie od zachodu
do zachodu dzien – I to jest 
to, co synagoga szatana 
zachowuje teraz, w naszych 
czasach. I od switu do switu 
dzien kalendarz, ktory 
oczywiscie my zachowujemy. 

-Czy mozesz wyjasnic Ksiega 
Wyjscia 4: 24 do 26, prosze. O, 
nie wiem, zalezy… czy jest 
jakas specyficzna rzecz, ktorej 
pytajacy szuka?  Ksiega 
Wyjscia 4: 24 do 26. …24…- 



ok, mowimy o obrzezaniu 
tutaj. “

“W czasie drogi, na noclegu, 
natarł na niego YHWH i chciał
go zabić (mowa o Mojzeszu). 
Wtedy Sypora wzięła ostry 
kamień, odcięła napletek syna
swego i dotknęła nim sromu 
Mojżesza, i rzekła: Jesteś mi 
oblubieńcem krwi. I zaniechał 
go. Wtedy ona rzekła: 
Oblubieńcem krwi przez 
obrzezanie.”

Zatem mowa jest o 
obrzezaniu (brit milah). 



Historycznie jest kilka miejsc, 
gdzie mozemy spojrzec – Jetro
I Sypora byli oczywiscie 
Arabami – Beduinami, prawda? 
Oni byli Beduinami, a wiec byc 
moze mieli wplyw na Mojzesza,
ktory czekal, az jego syn 
bedzie mial 13 lat, aby byc 
obrzezany, co jest islamskim 
zwyczajem dzisiaj. Byc moze to
opozniali I wtedy przyszedl 
sad na nich z tego powodu. 

To jest jedna interpretacja – 
dotyczaca arabskich 
zwyczajow, ktore wywodza 
sie z Ksiegi Rodzaju 17:25. 



I tak sad przyszedl na Mojzesza
za opoznianie tego – moze byc 
taka interpretacja, 
ale naprawde, mysle, ze to 
jest skierowane do dziecka, 
po hebrajsku “hatim damim”, 
co znaczy oblubieniec 
Przymierza – zatem to jest 
trudny werset do wyjasnienia.
To jest najlepsze, co moge 
teraz powiedziec I mysle, ze 
musze postudiowac, aby dac 
wam glebsze znaczenie. Ale 
mysle, ze tam jest dosc duzo, 
kiedy mamy do czynienia ze 
slowami “oblubieniec 
Przymierza” oraz oczywiscie 



hebrajska fraza “hatim 
damim”. 

Ale moze jest to proste, ze 
Mojzesz po prostu opoznial, 
podazajac za mezopotamska 
kultura Arabow Beduinskich, 
ktorzy opozniaja obrzezanie do
13 roku zycia – moze chodzilo 
o to. 

Moze zajmiemy sie tym 
nastepnym razem I bede mogl 
wam dac lepsza odpowiedz. 

-W Objawienu 21:8 i w 
Objawieniu 22:15 – czy chodzi
o Nowe Jerusalem czy o 1000-



letnie rzady? Objawienie 21:8 
i 22:15. 21:8 – to jest po 1000-
letnim panowaniu I rzadzeniu,
wchodzenie do wiecznosci. 

-Czy akceptujesz Ksiege 
Henocha i Ksiege Jaszera? 
Nie. 

Szczegolnie nie Ksiege 
Henocha. Ktora Ksiege 
Henocha? Pierwsza? Druga? 
Trzecia? 
Nie mozesz przypiac Henocha, 
w tym rzecz, nie mozesz 
przypiac Ksiegi Jubileuszow. 
Po prostu nie mozesz. 



Ludzie, ktorzy bronia tych 
ksiag beda zawsze bardzo 
wybiorczy w tym, czego bronia.
Ale nie mozesz wziac calosci 
czytania I przypisac to do 
wiary. 
Oni wybieraja wisienki z 
calosci. Henoch, ktory, kto wie, 
nie mozesz tego przypiac. 
Jubileuszow – nie mozesz 
przypiac. Po prostu selektywne
wybieranie wisienek, aby 
obronic. 

Ksiega Jaszera jest swietna 
ksiega do czytania wraz z 
Ksiega Rodzaju I Ksiega 
Wyjscia jako komentarz. I 



jesli nie obala Pisma, to 
bedziesz miec pewne 
historyczne wejrzenie. 

Zatem, ja kocham Ksiege 
Jaszera – nie bede bral moich 
doktryn z niej, ale ona daje mi 
pewne historyczne 
uzupelnienie do narracji 
Ksiegi Rodzaju I Ksiegi 
Wyjscia. Tak. Poczytaj Jaszera, 
ale ja bym odrzucil Henocha I 
Jubileuszow - szczegolnie te, 
bo one sa mocno popychane 
przez synagoge szatana 
wlasnie teraz.



I wiele ludzi skreca w te boczna
droge. 

-Podazam w wiekszosci tego, 
co mowisz, ale zgubilam 
chyba cala sekcje. 

Oblubienica I goscie weselni. 
Ci, ktorzy nie wejda do 
krolestwa. Zatem: Oblubienica
to Melchizedek, 
to kim sa goscie weselni? Kim 
sa goscie weselni I czy wiemy, 
gdzie jest linia, ktora 
oddziela Oblubienice od gosci 
weselnych w Pismie? Dobre 
pytanie, dobre pytanie. 
Zidentyfikowalismy 



Oblubienice, zatem kim sa 
goscie? Najmniejsi, najmniejsi 
w krolestwie. 

-A co z Ksiega Adama I Ewy? I 
znowu – nie mozesz brac z 
niej doktryn, jest dosc 
mistyczna, dosc tajemnicza. 
Ale…tu mamy tak duzo…to 
jest to, co mnie zaskakuje – ja 
nie moge wam dac wlasciwej 
odpowiedzi na pytanie, ktore 
zadaliscie wczesniej, to o 
obrzezaniu z Ksiegi Wyjscia, 
tak? Mam na mysli, ze bylem 
jakby…I ja kocham Slowo. I ja 
spedzam kazda chwile, jak 
tylko moge. I co, mam isc I 



czytac to wszystko tam, co 
nie jest natchnione? 

Mozemy ledwo, ledwo 
zrozumiec to wszystko, co tu 
mamy – mam na mysli ludzi, 
co bronia tamtych ksiag – 
gdzie tam nie ma tak jasno jak 
tu. Zanim pojdziesz tam… – oni
ida tam, nie spedzajac 
wystarczajaco duzo czasu tu. 
Odpowiedzi sa zawsze w 
natchnionym Slowie YHWH. 

Nie mozesz isc I wybierac 
wisienek z innych ksiag, jesli 
nawet nie zanurzyles sie 
wystarczjaco tutaj. I cale zycie 



bedziemy sie zanurzac w 
Swietym Slowie YHWH I ciagle 
nie bedzie dosc. Zatem, tak, 
kiedy ide przez Ksiege 
Rodzaju i Wyjscia to lubie I 
czytalem kilka razy Ksiege 
Jaszera, ale nie zamierzam 
budowac moich doktyn na 
Ksiedze Jaszera. 

A wielka rzecza jest z Ksiega 
Jubileuszow I Henocha, ze 
ludzie doslownie buduja 
kalendarze w oparciu o nie. I 
to sie nie pokrywa ze Slowem 
YHWH. 



I potem nie pasuje do dni 
Noego, I nie pasuje do 
proroctw z Objawienia, gdzie 
mamy ten 30-dniowy miesiac i
360 dni rok. 
Tam nic nie jest widoczne I to
jest wplyw synagogi szatana 
– bo jesli ja dam ci ksiazke, 
ktorej ty w pelni nie 
rozumiesz, wtedy nie jestes 
w Biblii, a ja moge cie uczynic 
moim niewolnikiem. I ty 
podazasz za moimi 
doktrynami, moimi 
dogmatami, I my mamy mala 
sekte I ja jestem na przodzie I 
mamy klub nikolaitow. 



To jest sterta bzdurnych 
diabelskich rzeczy I widze to na
wskros. Ludzie czynia uczniow 
dla samych siebie I uzywaja 
Ksiegi Jubileuszy I Henocha 
do tego. To jest tak oczywiste I
jest smutne, ale wiecie – tu jest
tak duzo dla nas do roboty…I 
ja czytalem Henocha, I 
czytalem Jubileuszy, bo 
musialem przejsc przez to, 
kilka razy faktycznie, ze 
wzgledu na pozycje, w ktorej 
jestem, ale nigdy nie bralbym 
doktryny z nich. I widzimy w 
nich niespojnosc I ida one 
przeciw Torze. Ale oni nie 
pokaza ci tych wersetow, ktore



sa przeciwne Biblii – I to jest 
dlaczego (czy sie zgadzasz czy 
nie z ojcami kosciola) – to jest 
dlaczego one nie sa “w 
kanonie”, prawda? Poniewaz 
nie pokrywaja sie z reszta 66-
iu ksiag w Biblii. Nie 
pokrywaja sie, dlatego sa 
wylaczone. 

Takze ksiegi Machabejskie – 
jest w nich tak duzo 
niespojnosci historycznych, bo
banda zydowkskiej hierarchi 
dobrala sie do tekstu. Tam 
jest zydowski nacjonalizm, 
ktory oczywiscie 
Aszkenazyjczycy teraz 



uzywaja do omamiania pogan.
Mysle, ze slyszelismy o tym 
wersetach. Jakkolwiek, jakies 
inne pytania? To wszystko. 
(1:38:01)


